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Prof. Dr. Tang Lixia
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College of Humanities and Development Studies
China Agricultural University
No.2 Yuanmingyuan Xilu, Haidian District
Beijing, 100193, People’s Republic of China

Letter of Invitation
Born on June 22, 1979

Dear Dr. Tang Lixia,
I am very pleased to invite you to come to Humboldt-Universität
zu Berlin, Faculty of Life Sciences, Agricultural Extension and
Communication Group, to stay with us for one month during the
period from January 15th to February 20th, 2025 as a visiting
scholar.

The purpose of this stay is to work on Research on the
Modernization of Grassroots Governance Capacity in the Context
of Rural Revitalization, and exchange scientific knowledge with
faculty members.

The language for research and study is English. Based on our
cooperation in past decade and your studying experience in our
faculty from 2009 to 2012, I confirm that your English proficiency
meets the requirements for researching at Humboldt-Universität
zu Berlin.

China Scholarship Council (CSC) will cover your travel and living
expenses during the stay in Germany.

I look forward to welcoming you soon in Germany!

Yours Sincerely

Dr. Thomas Aenis
Arbeitsgruppenleiter

Datum:
21.08.2024

Bearbeiter/in:
Dr. Thomas Aenis
Geschäftszeichen:
Ae
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邀请函
唐丽霞教授：

我非常荣幸地邀请您于 2025 年 1 月 15 日至 2 月 20 日来柏林洪堡大

学生命科学学院农业推广与传播小组做为期一个月的访问学者。

此次访问的目的是研究乡村振兴背景下的基层治理能力现代化问题，

并与学院教师交流科学知识。

研究和学习的语言为英语。基于我们过去十年的合作以及您 2009 年

至 2012 年在我院的学习经历，我确认您的英语水平符合在柏林洪堡

大学进行研究的要求。

中国留学基金委员会（CSC）将承担您在德国期间的交通和生活费

用。

期待不久后在德国迎接您的到来！

托马斯·艾尼斯博士

工作小组负责人


